

تعميم Circular

رقم (96) No

Honorable Members of the ASE

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,

تحية طيبة وبعد،

In reference to the mechanism of floating the prices of shares traded in the ASE.

أشير إلى الآلية المتبعة من قبل بورصة عمان لتعويم أسعار أسهم الشركات المتداولة.

Kindly note that the ASE will change the adopted mechanism as of Tuesday, September 15, 2020, where the floated shares will be in suspension status instead of manual reservation. Also, it is worth mentioning that both mechanisms allow order entry, modification or cancelation, and the indicative equaliprium price (IEP) is continued to be calculated and dessiminated by the Trading System.

راجياً إعلامكم بأنه سيتم اعتباراً من يوم الثلاثاء الموافق 2020/9/15 تعديل الآلية المتبعة، بحيث يتم تعليق أسهم الشركات المعومة عوضاً عن إجراء التحفظ اليدوي لها. ومن الجدير ذكره، أن حالة التعليق تشابه في خصائصها حالة التحفظ اليدوي، حيث يُسمح بإدخال أوامر الشراء والبيع إلى سجل الورقة المالية المعلقة وتعديلها أو إلغائها، كما يستمر نظام التداول باحتساب وبت سعر التوازن التأشيرى بناءً على الأوامر المدخلة.

The aforementioned change comes to allow sufficient time to the forces of demand and supply to determine the appropriate price of the floated shares.

ويأتي التعديل المشار إليه أعلاه لضمان منح الوقت الكافي لقوى العرض والطلب للتفاعل وتحديد السعر المناسب لأسهم الشركات المعومة.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.

مازن نجيب الوثائفي / المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer